
Referat bestyrelsesmøde i Ejerforeningen Applebysgaard den 13.november 2016 
 
Deltagere: Agnete, Bodil, Ebi og Marianne (referent) 
Afbud fra: Mette 
 
1 / Gennemgang af regnskab for perioden 01.01. - 01.11.2016 
 
Driftsbudgettet per 01.11.2016 ligger på både indtægts- og udgiftssiden på budget niveau - dog med 
undtagelse for de særlige forhold, som blev identificeret i august 2016. Fortsættes udviklingen resten af 
året forventes der et mindre overskud på driftsbudgettet. 
 
Oversigt fra DEAS på depositum / sagsbehandlingsgebyr indbetalt af ejere med ombygnings- og altan 
projekter blev gennemgået. Kun altan projektet ved ejer Ebrahim Afsat, CVG 3, 3.th. er endeligt afsluttet – 
her besluttede bestyrelsen at iværksætte at ejers restbeløb, i alt 7.916 dkk tilbageføres til ejer af DEAS. 
Marianne kontakter Pernille CVG 3, 5.th. for status på hendes byggeprojekt. Øvrige projekter er endnu ikke 
afsluttede 
 
2 / Beslutning vedr. valg af leverandør til Energimærkning i 2017 
 
Bestyrelsen har valgt firmaet ”Energi- og Bygningsrådgivning A/S (www.ebas.dk). Det er samme 
firma, som lavede energimærkningen i 2010. Prisen er 13.800 dkk inkl. moms (udregnet efter de 
anførte m2 på BBR). 
 
Bodil bestiller energimærkning til udførelse i marts 2017. Bodil, Ebi og Andreas deltager i 
energimærkningen med henblik på at give firmaet en god indføring i de forbedringer, som er 
gennemført på ejendommen siden 2010 med forventet effekt på energimærkningen. 
 
Forbedringsforslagene fra 2010 blev gennemgået (se vedlagte bilag): 
Punkt 1:  er udført 
Punkt 2:  er igangsat (ansvarlig Bodil med hjælp fra Ib Larsen) 
Punkt 3:  kan ikke svare sig => gør vi ikke mere ved 
Punkt 4:  er udført 
Punkt 5:  er den enkelte ejers ansvar – skal oplyses i forbindelse med energimærkningen 
Punkt 6:  kan ikke svare sig => gør vi ikke mere ved 
Punkt 7:  er udført (100 mm isolering) 
Punkt 8:  er udført (100 mm isolering – også af kvistene) 
Punkt 9:  kan ikke svare sig => gør vi ikke mere ved 
Punkt 10: er udført 
Punkt 11: 2 ud af 4 hoveddøre er skiftet (i CVG 1 og 3) 
Punkt 12: er sket i fælles områder – ruden i OOV 2A skiftes hurtigst muligt. Hos ejerne har man 
enten skiftet til termoruder eller anvender forsatsruder 
 
3 / Beslutning vedr. valg af Kuben til nyt vedligehold af ejendommens varmecentral 
 
Beslutningen afventer mere information vedr. ændringen. Bodil undersøger. 
 

http://www.ebas.dk/


4 / Vedligehold: info om nye døre i CVG 1 og 3 mm. 
 
Andreas og Hans har begge gennemgået de nye døre. Det er gode døre, og der er lavet et godt 
stykke arbejde af tømreren. Det var nødvendigt at udskifte en af dørpumperne. Skrammer på 
gerigterne i forbindelse med opsætningen udbedres af Hans. Agnete har bedt Hans om at sikre, at 
leverandøren leverer maling (hvid + grøn) til udbedring af kommende skrammer på dørene. 
 
5 / Sag vedr. udbedring af skader efter altan opsætning i CVG 3 (Julie og Cathrine) 
 
Der er indhentet flg.: 

 tilbud fra murer på udbedring af skader på ydre murværk 
 tilbud fra Andreas på udbedring af skader på mur og isolering i opgangen 

Marianne aftaler den videre proces ift. ejer – herunder om ejer selv vil forestå udbedringen og 
afregningen med ejerforeningen. Tilbud vedr. udbedring af gulvet i opgangen indhentes 
efterfølgende af Agnete. 

6 / Ændringer til bestyrelsen 
 
Flg. udtræder af bestyrelsen senest 1.1.2017: 
Cathrine (bestyrelsesmedlem – på valg i 2018) pga. salg / fraflytning 
Hans (bestyrelsesmedlem – på valg i 2017) efter eget ønske 
Bodil (suppleant – på valg i 2017) pga. salg 
 
Bodil vil fortsat at hjælpe bestyrelsen med udvalgte opgaver frem til Generalforsamlingen 2017. 
 
Ebi (suppleant, pt. indtrådt som bestyrelsesmedlem – på valg i 2018) oplyste, at han pga. forventet 
mange rejser i den kommende tid, ikke vil have meget tid til at deltage i bestyrelsesarbejdet. 
Bestyrelsens opfordrede Ebi til at fortsætte som suppleant perioden ud. 
 
Agnete oplyste, at hun genopstiller til Bestyrelsen på Generalforsamlingen i 2017. 
Marianne og Mette er først på valg i 2018. 
 
Med valg af 2 nye bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant i 2017, blev alle opfordret til at tænke 
over mulige kandidater til bestyrelsen. Behandles på næste bestyrelsesmøde. 
 
Marianne orienterede om den snak, som hun havde haft med Hans i forbindelse med hans ønske 
om at udtræde af bestyrelsen. Marianne vil overfor Hans følge op på de spørgsmål, som Hans har 
rejst til bestyrelsesarbejdet. 
 
8 / Evt. - herunder dato for næste bestyrelsesmøde 
 
Næste bestyrelsesmøde bliver i februar 2017 (afhænger af dato for regnskab og budget fra DEAS). 
Der er blevet spærret for udluftning fra kælderen. Andreas fjerner dette, så udluftningen genoprettes. 


